

MAY 15 1987

5th Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987

5^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987

25

BILL

AN ACT TO AMEND THE
EMPLOYMENT STANDARDS ACT

PROJET DE LOI

LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LES NORMES D'EMPLOI

MR. FRANK McKENNA

M. FRANK McKENNA

**An Act to Amend the
Employment Standards Act**

**Loi modifiant la
Loi sur les normes d'emploi**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative, décrète:

1 *The Employment Standards Act, chapter E-7.2 of the Acts of New Brunswick, 1982, is amended by adding after section 44 the following:*

1 *La Loi sur les normes d'emploi, chapitre E-7.2 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1982, est modifiée par l'adjonction après l'article 44 de ce qui suit:*

SENIORITY

ANCIENNETÉ

44.01(1) Where a leave of absence is taken in accordance with this Act, the employee is entitled to accumulate seniority credits during the period of leave granted at the same rate he would have accumulated credits had he worked during that period.

44.01(1) Le salarié qui prend un congé conformément à la présente loi a le droit d'accumuler de l'ancienneté pendant la période de congé qui lui a été accordée comme s'il avait travaillé pendant cette période.

44.01(2) An employer shall not dismiss, suspend or lay off an employee who has been granted a leave of absence in accordance with this Act.

44.01(2) L'employeur ne peut licencier, suspendre ou mettre à pied un salarié auquel un congé a été accordé conformément à la présente loi.

44.01(3) An employee shall be deemed to have worked on a day of vacation and a public holiday for which he was paid.

44.01(3) Le salarié est réputé avoir travaillé chaque jour de congé annuel ou jour férié pour lequel il a été rémunéré.

5th Session, 50th Legislature,
New Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987

BILL

**AN ACT TO AMEND THE
EMPLOYMENT STANDARDS ACT**

Read first time

Read second time

Committee

Read third time

MR. FRANK McKENNA

5^e session 50^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
36 Elizabeth II, 1987

PROJET DE LOI

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LES NORMES D'EMPLOI**

Première lecture

Deuxième lecture

Comité

Troisième lecture

M. FRANK McKENNA
